
Protokół z 3 Posiedzenia Komisji Finansów, 
które odbyło się w dniu 24 września 2024 roku 

w Szkole Podstawowej im. Bohaterów Warszawy w Podkowie Leśnej przy ul. Jana Pawła II 
 
Obecni członkowie Komisji: 
- Wojciech Żółtowski– Przewodniczący  
- Agata Brzozowska-Kempf  
- Bożena Górczyńska 
- Anna Olejniczak-Siara 
- Dąbrówka Smolny 

oraz 
Radna Aleksandra Bankiewicz 
Burmistrz Miasta Magdalena Eckhoff 
Zastępca Burmistrza Miasta Mirosław Wilusz 
Skarbnik Miasta Beata Bała 
 

Ad. 1) 

Przewodniczący Komisji rozpoczął posiedzenie o godzinie 18.31, odczytał klauzule RODO, 
przywitał obecnych na posiedzeniu członków Komisji (obecnych 5 członków Komisji: Agata 
Brzozowska-Kempf, Anna Olejniczak-Siara, Bożena Górczyńska, Dąbrówka Smolny, Wojciech 
Żółtowski) oraz stwierdził kworum. 

 
Ad. 2) 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
  
Przyjęty porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 
4. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040, 
b) zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok. 
5. Wnioski Komisji do budżetu miasta na 2025 rok – propozycje.  
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 3) 

Przewodniczący Komisji zarządził przegłosowanie projektu protokołu z posiedzenia Komisji 
Finansów z 11 czerwca 2024 roku. 



W wyniku głosowania: 4 za, 0 przeciw, 1 radna wstrzymała się od głosu, protokół został 
przyjęty. 
 
Przewodniczący Komisji zarządził przegłosowanie projektu protokołu z posiedzenia Komisji 
Finansów z 30 lipca 2024 roku. 
W wyniku głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu, protokół został 
przyjęty. 

 
Ad. 4) 

a)  

Skarbnik Miasta Beata Bała przekazała, że w uchwale budżetowej zmiany polegają na 
zwiększeniu środków na wypłatę świadczeń społecznych, stypendia dla uczniów za wybitne 
osiągnięcia w nauce i sporcie oraz w zakresie rozliczeń podatkowych z lat ubiegłych. 
Dokonano również zmiany w planie wydatków inwestycyjnych w celu zabezpieczenia 
środków na modernizację dachu szkoły. Inwestycja ta ma być realizowana w tym oraz 
następnym roku. Środki zarezerwowane na ten cel w tegorocznym budżecie to 150.000 zł.  
 
Burmistrz Miasta Magdalena Eckhoff powiedziała, że po wykonaniu oględzin dachu szkoły 
okazało się, że wymaga on całkowitej modernizacji, ponieważ naprawy nie przyniosłyby 
efektu. Gmina planuje ubiegać się o dofinansowanie tej inwestycji, lecz w tym celu musi mieć 
zabezpieczone jakiekolwiek środki na rozpoczęcie procedury przetargowej. 
 
Radna Dąbrówka Smolny zapytała, czy jest pomysł skąd gmina pozyska środki na wykonanie 
modernizacji dachu szkoły. 
Burmistrz Miasta Magdalena Eckhoff odpowiedziała, że są już pewne pomysły, lecz nie 
wiadomo jak z ich realizacją, ponieważ programy pomocowe dla gmin zostały wstrzymane w 
związku z kierowaniem wszelkich środków na zapobieganie skutkom powodzi na południu 
Polski. 
 
Radna Dąbrówka Smolny zapytała, czy stypendia będą przyznawane tylko dzieciom uczącym 
się i mieszkającym na terenie Podkowy Leśnej. Wcześniej Radni zaproponowali taki zapis w 
uchwale, lecz został on odrzucony przez Regionalną Izbę Obrachunkową.   
Przewodniczący Komisji poprosił Burmistrz Miasta o weryfikacje aktualnego stanu prawnego 
uchwały i udzielenie odpowiedzi na to pytanie na najbliższej Sesji Rady Miasta.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów zarządził zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040. 
Wyniki głosowania: 5 ZA , 0 PRZECIW, 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ   
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 



 

b)  

Przewodniczący Komisji Finansów zarządził zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2024 r. 
Wyniki głosowania: 5 ZA , 0 PRZECIW, 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ   
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad. 5) 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 
Gospodarki i Ładu Przestrzennego odbyła się długa dyskusja z mieszkańcami i 
przedstawionych zostało wiele wniosków do przyszłorocznego budżetu. Zapytał, czy gmina 
posiada audyty energetyczne budynków, którymi zarządza. Posiadanie tego dokumentu jest 
niezbędne do ubiegania się o dofinansowanie na docieplenie obiektów.  

Zastępca Burmistrza Miasta Mirosław Wilusz powiedział, że gmina nie posiada audytów 
energetycznych budynków miejskich. Planowane jest wykonanie ekspertyzy w zakresie 
możliwości wykorzystania pomp ciepła w budynkach szkoły i CKiIO przy ul. Świerkowej. 

Przewodniczący zapytał członków Komisji, czy zgłaszają konieczność remontu konkretnych 
odcinków ulic w Podkowie Leśnej.  

Radna Agata Brzozowska-Kempf zaznaczyła, że wymiana nawierzchni konieczna jest na ul. 
Wiewiórek  i odcinku ul. Sarniej. 

Radna Dąbrówka Smolny przekazała, że zgłosi wniosek do przyszłorocznego budżetu o 
wykonanie niewyremontowanego odcinka ul. Storczyków. 

Przewodniczący zapytał, które drogi mieszkańcy zgłaszają jako pylące i problematyczne. 
Zastępca Burmistrza Miasta Mirosław Wilusz powiedział, że są ulice, które są wysypane 
tłuczniem, lecz w przyszłym roku planowana jest ich naprawa za pomocą destruktu 
utwardzanego ciepłem co stworzy nową nakładkę asfaltową. Środki na wykonanie tych 
napraw będą szukane w budżecie gminnym i programach zewnętrznych. Powiedział, że 
przygotuje i przekaże członkom Komisji spis ulic kwalifikujących się do napraw destruktem.  

Przewodniczący stwirdził, że należy naprawić nawierzchnię na ul. 11 Listopada przy ul. 
Kolejowej. Dwa lata temu położona została tam nowa nakładka, lecz nawierzchnia na tym 
fragmencie będzie nadal się psuć przez różnicę poziomów i brak kanalizacji deszczowej.  

Radna Bożena Górczyńska powiedziała, że na ul. Borowin brakuje oświetlenia ulicznego. 

Podczas posiedzenia Komisji zgłoszony został wniosek do budżetu na 2025 rok o treści: 
- Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie audytów energetycznych 
budynków  tworzących zasoby gminy (m.in. komunalnych, administracyjnych, użyteczności 
publicznej 
Wyniki głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymuję się  
 
 



Ad. 6) 

Nie zgłoszono spraw różnych. 
 
Ad. 7) 
Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godzinie 19.07. 

 

Protokół sporządził Daniel Myszkowski 

 

 
Przewodniczący  

  Komisji  Finansów  
/-/ 

Wojciech Żółtowski 

 


